

打印此页

关闭此页

Fw: 上汽大通投资人与媒体澳洲行——中标通知书

发件人: 仲岚 <zhonglan@cct.cn> 时 间: 2023-08-11 09:45

收件人: 马可 <make@cct.cn>;

From: "Chen YiRong 陈屹融 <chenyirong@saicmotor.com>"

To: "zhonglan@cct.cn <zhonglan@cct.cn>"

CC: "Zhou Hui 周慧-BCPR <zhouhui03@saicmotor.com>","Wang Ying 王颖-BM <WangYing04@saicmotor.com>","Wu Ping 吴萍 <wuping@saicmotor.com>"

Sent: 2023-08-11 09:27

Subject: 上汽大通投资人与媒体澳洲行——中标通知书

康辉集团北京国际会议展览有限公司:

我们愉快地通知贵公司, 经过前一时期双方有诚意的努力, 贵公司已被上汽大通汽车有限公司选定为上汽大通投资人与媒体澳洲行供应商。

双方同意在本意向书发出之日起启动项目实施。为了不影响整个项目的实施进度, 特发出本意向书。正式订单将另行签订。

定点金额: 不含税1,424,503.30元

陈屹融 一般采购部

Chen Yirong Department of Purchasing

上汽大通汽车有限公司

SAIC MAXUS Automotive Co., Ltd.

=====

地址 (Add): 上海市 杨浦区 军工路2500号

No. 2500, Jungong Rd, Yangpu District, Shanghai, P. R. China

邮编 (Zip): 200438;

电话 (Tel): 13621936978

邮箱 (E-mail): chenyirong@saicmotor.com



The logo for MAXUS (上汽大通) is displayed. It consists of the word '上汽大通' in Chinese characters above the word 'MAXUS' in English, both in a blue, bold, sans-serif font.

邮件免责申明

Email Disclaimer

本邮件仅供本邮件指定收件人使用, 其所载内容可能因含有保密信息或其它原因而不得披露。除本公司及本邮件指定收件人外, 任何人不得公开、传播、分发、复制、印刷或使用本邮件之任何部分或其所载之任何内容。如您误收到本邮件, 请立即通知本公司, 并将原始邮件、附件及其所有复本从系统中删除, 切勿使用。

This email is for the use of the designated receivers only, and the content is not allowed to be disclosed due to the confidential information or other reasons. Except for the Company and the designated receivers of this email, no one shall disclose, disseminate, distribute, copy, print or use any part of this email or any content contained therein. If you receive this email by mistake, please notify the Company immediately, and delete the original email, attachments and all copies from the system. Do not use it.

网络通信可能含有计算机病毒或其它缺陷, 可能无法准确和/或及时送达其它系统, 亦可能受阻而不为本公司或本邮件指定收件人所知。本公司对此类错误或遗漏以及任何因使用本邮件而引致之任何损失概不承担责任。

Network communication may contain computer viruses or other defects, which may not be delivered to other systems accurately and / or in time, or may be blocked by the Company or the designated receivers of this email. The Company shall not be liable for such errors or omissions and for any loss arising from this email.

本邮件所载任何内容仅作为业务层面交流与参考，除非明确说明，本公司不对邮件所载内容之准确性、完整性或公平性等承担任何法律责任。

Any contents contained in this email are only for the purpose of business communication and reference only. Unless explicitly stated otherwise, the Company shall not assume any legal responsibility for the accuracy, completeness or fairness of the content contained in the email.

本邮件指定收件人应特别注意：本邮件所载任何内容不构成本公司对本邮件指定收件人和/或其所属商业实体的任何要约、要约邀请或承诺，任何权利义务皆以双方签字盖章的书面文件为准。除经本公司以签字盖章的书面文件确认外，收件人和/或其所属商业实体不得以本邮件所载任何内容作为其向本公司主张任何权利或利益的正式依据。

The designated receivers should pay special attention to the fact that nothing contained in this email shall constitute an offer, invitation or acceptance by the Company to the designated receivers of this email and/or its affiliated business entities, and any rights and obligations are subject to the written documents signed and sealed by both parties. Except from the written document signed ,sealed and confirmed by the Company, the receivers and / or its affiliated business entity shall not rely on anything contained in this email as the formal basis for claiming any rights or interests to the Company.